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Abstract (en)
[origin: WO8101378A1] The supplying of machine tools from material provided as a torch or crowns is possible in an autonomous mode even
if the workpiece carrier spindle of the machine is rotating, due to that at least a cutting device (10, 11) separates from the torch a section to be
introduced into the spindle. A second cutting device (19, 20) may be used for lengthing the section, which length may be a multiple of lengthes of
the workpieces to be machined so as to reduce the length of the chute to a minimum, providing that one of the section cutting devices at least is
adjustable in the axial position thereof. The wire must be straightened up and set by known means (5, 6, 7, 8). An extractor for the chute of material
may be provided when the chute cannot be evacuated through the front of the spindles.

Abstract (fr)
Le ravitaillement de machines-outils a partir de matiere en forme de torche ou couronnes est possible d'une maniere autonome meme si la broche
port-piece de la machine est tournante par le fait qu'au moins un dispositif de tronconnage (10, 11) separe de la torche un troncon a introduire dans
la broche. Un deuxieme dispositif de tronconnage (19, 20) peut servir pour la mise de longueur du troncon, celle-ci pouvant etre un multiple des
longueurs des pieces a usiner afin de reduire la longueur de la chute a un minimum, si l'un des dispositifs de tronconnage au moins est reglable
dans sa position axiale. Le fil doit etre redresse et avance par des moyens connus (5, 6, 7, 8). Un extracteur pour la chute de matiere peut etre prevu
lorsque la chite ne peut pas etre evacuee par l'avant des broches.
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